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Informacja 

Przewodniczącego Rady Miasta 

o działaniach podejmowanych przez Radę od ostatniej sesji 

 

W okresie od ostatniej sesji odbyły się 3 posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

 

W dniu 27 lutego 2023 r. : 

- posiedzenie Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony Środowiska, 

- wspólne posiedzenie Komisji Porządku Publicznego i Inwentaryzacji Mienia 

Komunalnego oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

- posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu . 

 

 Na posiedzeniach Komisji zostały rozpatrzone materiały będące przedmiotem obrad  

dzisiejszej Sesji Rady Miasta. Opinie Komisji zostaną przedstawione przez 

Przewodniczących Komisji przy rozpatrywaniu poszczególnych punktów porządku 

dzisiejszych obrad. 

 

 

Poza tym, w omawianym okresie wpłynęły interpelacje: 

• 4 interpelacje radnego Pana Mariusza Kowalczuka: 

- dot. tablic elektronicznych na przystankach komunikacji miejskiej; 

- dot. ubytków w drogach; 

- dot. harmonogramu napraw chełmskich ulic; 

- dot. roszczeniem o wypłatę odszkodowania za uszkodzenie pojazdu mechanicznego. 

• 18 interpelacji radnego Pana Tomasza Otkały: 

- dot. kwestii uporządkowania przejścia dla pieszych u zbiegu Jagiellońskiej/ Kilińskiego / 

Muzyki; 

- dot. tablicy/ znaku na ulicy Mościckiego u zbiegu z Hrubieszowskiej kierującego do miejsca 

kaźni w lesie Borek; 

- dot. remontów ulic, przedwczesnych w stosunku do lat ubiegłych w związku z opadami 

śniegu i mrozami (np. w okolicy ul. Kilińskiego); 

- dot. braku na ulicy Kilińskiego/ Litewskiej/ Łowieckiej koszy na psie odchody; 

- dot. możliwości remontowych ulicy Wolwinów w kontekście powstających tam zespołów/ 

szeregów domów jednorodzinnych; 

- dot. usunięcia na zabytkowym murze na granicy terenu I LO oraz SP 5 idąc chodnikiem 

od strony ulicy Młodowskiej napisu „White Pride”; 
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- dot. rozważenia, zachęcania młodzieży lub – o ile prawa autorskie pozwalają nawet 

emitowania – filmu Netflix „The social dilemma” na temat mediów społecznościowych; 

- dot. spotkania z chełmskimi cyklistami i informacji czy po spotkaniu powstały materialnie 

jakieś pomysły, projekty oraz na kiedy planowany jest powrót stacji rowerowych; 

- dot. prowadzenia przez operatora hulajnóg na aplikację w naszym mieście działalność 

także w roku 2023; 

- dot. powrotu do idei płatnych miejsc parkingowych; 

- dot. otrzymywania w formie informacji zbiorczej podstawowych danych statystycznych 

Miasta w zakresie demografii, bezrobocia, liczby tzw małych przedsiębiorców, skali 

zameldowywania/ wymeldowywania z Miasta itd. w stosunku rok do roku dla celów 

analitycznych/informacyjnych; 

- dot. zasugerowania operatorowi Galerii Chełm szatni dla Chełmian/ konsumentów 

- dot. przestrzeni coworkingowej z inicjatywy władz Miasta powstanie oraz informacji czy 

czyniono w tej kwestii starania lub rozeznawano potrzeby; 

- dot. jakości zieleni w roku 2023 na ulicy Piłsudskiego; 

- dot. zainteresowania, aby przedstawiciele Wojewody zadbali zgodnie z deklaracjami o 

remont schodów w okolicy Gmachu prowadzących do ulicy Moniuszki 

- dot. składania informacji lub sprawozdania pełnomocnika ds. osób niepełnosprawnych 

oraz rzecznika praw mieszkańców 

- dot. wglądu radnych choćby w aplikacji esesja w prace Młodzieżowej Rady Miasta 

- dot. projektu Karta Mieszkańca Chełma. 

• 2 interpelacje radnej Pani Doroty Rybaczuk: 

- dot. uzupełnienia ubytków w jedni asfaltowej przy ulicach: Wolności i Połanieckiej; 

- dot. zamknięcia internatów przy IV Liceum Ogólnokształcącym w Chełmie i Zespole Szkół 

Budowlanych i Geodezyjnych w Chełmie 

• 4 interpelacje radnej Pani Elżbiety Ćwir: 

- dot. wydłużenia parkingu przy ul. Gen. Władysława Andersa 4; 

- dot. usunięcia ubytków przy ul. Bursztynowej i zamontowania lamp solarnych; 

- dot. bieżącej poprawy nawierzchni ulicy Legionów Polskich; 

- dot. usunięcia ubytków wokół studzienek kanalizacyjnych przy ul. Szpitalnej /przy torach 

kolejowych. 

• 2 interpelacje radnego Pana Marka Sikory: 

- dot.: aktualizacji uchwały NR XXXIII/392/17 Rady Miasta Chełm z dnia 27 listopada 

2017r. w sprawie „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta Chełm na lata 2017 – 2031”; 

- dot. realizacji inwestycji mającej doprowadzić do dostaw ciepła wytwarzanego 
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przez Cemex do MPEC 

• 1 interpelacja radnego Pana Macieja Baranowskiego: 

- dot. remontu infrastruktury usytuowanej wzdłuż Bulwaru Spacerowo-Rowerowego w 

dolinie rzeki Uherki (ławeczki, śmietniczki, elementy ozdobne, kostka brukowa, drzewa i 

krzewy ozdobne). 

 

 

W omawianym wyżej okresie uczestniczyłem lub Radni wzięli udział w następujących 

wydarzeniach: 

 

31 stycznia – w uroczystościach związanych ze 160 rocznicą wybuchu Powstania 

Styczniowego; 

31 stycznia – w meczu piłki siatkowej – ¼ puchar polski (CHKS ARKA CHEŁM – Jastrzębski 

Węgiel). 

11 lutego – w XXIV Gali Ambasador Województwa Lubelskiego 

14 lutego – w uroczystościach związanych z 81 rocznicą powstania Armii Krajowej 

15 i 16 lutego – w konferencji pn. „internacjonalizacja i innowacje szansą rozwoju” 

16 lutego – w przekazaniu pomocy dla Mikołajowa (przekazano m.in. opaski naprawcze do 

rur wodociągowych)  

 


